
 
 

  

Kempen 
 

Werkgroep moet mogelijkheden kloostersite uittekenen 
 
Hoogstraten/Meer 
 

De dorpsraad van Meer is donderdagavond bijeengekomen om 
het dossier van het klooster in Meer te bespreken. De Meerse 
bewoners en verenigingen willen niet dat het wordt verkocht 
aan een privé-persoon. Nogal wat verenigingen maken gebruik 
van lokalen op de site. Het stadsbestuur van Hoogstraten is niet 
van plan het vroegere klooster en de parochiezaal aan te 
kopen, maar wil wel mee bekijken wat de mogelijkheden voor 
de site zijn. 
 

De Kerkfabriek en de vzw Parochiale Werken (het bisdom van 
Antwerpen, nvdr) zijn eigenaar van de kloostersite en hebben al 
met verscheidene kandidaat-kopers rond de tafel gezeten. Een 
van die kandidaten was de vzw AAA Care, die er een soort van 
zorgcentrum zou willen onderbrengen. 
 

De Meerse bevolking heeft kritiek. Zij vindt dat het bisdom 
weinig rekening houdt met de wensen van de verenigingen en 
dan vooral met die van de Chiro. De Meerse inwoners willen  
bovendien het behoud van de parochiezaal. 
 

niet rendabel 
 
«Toch heeft de eigenaar tijdens de onderhandelingen met 
kandidaat-kopers altijd rekening gehouden met het behoud van 
het uitzicht, de wensen van de Chiro én met de parochiezaal», 
verzekert eerste schepen Tinne Rombouts (CD&V). «Het 
probleem met de parochiezaal is dat ze niet rendabel is en dat 
er weinig kandidaten zijn om de uitbating over te nemen. Neem 
daarbij de school die vertrokken is en dan is het duidelijk dat de 
kloostersite een zware financiële kost betekent voor het 
bisdom.» 
 

zes maanden 
 
De stad heeft nu samen met de Kerkfabriek en de vzw 
Parochiale Werken beslist een werkgroep op te richten. «Het 
stadsbestuur koopt de site niet», benadrukt Tinne Rombouts. 
«We willen wel een adviserende rol spelen. Daarom stellen we 
een soort driehoekswerking voor: de eigenaars, de stad als 
ondersteuners en een werkgroep met vertegenwoordigers 
vanuit alle hoeken. We hebben afgesproken dat we over zes 
maanden een uitgeschreven visie moeten hebben over wat er 
allemaal moet of kan gebeuren met de kloostersite. Misschien is 
het ook goed dat er eindelijk gestructureerd overleg kan 
komen.» (VTT) 
 

 

 
 
 

 


